
POGOVOR O KONGRESIH ZSM

Starejši od mladih vse
preveč zahtevajo strpnost
Podpredsednik OK ZSMS Ljubljana Center Igor Lavš
je bil delegat na 11. kongresu Zveze socialistične
mladine Jugoslavije v Beogradu. V komisljl za ka-
drovska vprašanja so načeli vrsto zanimivih tem, zato
smo ga povprašali, na kajje opozoril v svoji razpravi.

Govoril sem o uresničevanju
družbenega dogovarjanja y ka-
drovski politiki in pri tem izpo-
stavil predvsem tri probleme.
Prvi je ta, da starejši od nas vse
preveč zahtevajo strpnost. Poča-
kajte, pravijo, prišel bo vaš čas.
Prezgodaj je, da bi se resneje
vključili v politično delo. Po dru-
gi strani pa »slovimo« po starih
vodstvih, čeprav je v Jugoslaviji
dovolj mladih, usposobljenih
ljudi.

Današnji čas sem primerjal s
časom povojne obnove domovi-
qe. Takrat je bila večina polkovni-
kov, generalov in vodilnih ljudi
stara okoli 30 let. Med njimi so
bili starejši prav take izjeme, kot
so danes mladi med vodilnimi de-
lavci. Seveda pa pri tem ne mi-
slim, da bi bilo treba starejše in
izkušene ljudi »odpisati«, temveč
bomo mladi, ki moramo nositi
največjo težo stabilizacijskih na-
porov, z veseljem upoštevali vsak
njihov nasvet.

Govoril sem tudi o tem, da je
nevzdržno stanje, ko so .na čelu
boja za stabilizacijo tisti, ki so
med krivci za sedanji težak polo-
žaj. Mlade to zelo moti. Prav tako
pa nas moti, da so tudi v naši
organizaciji funkcionarji vedino-
ma »falirani« študenti. To sem po-
vedal tudi na kongresu.«

»Skozi ves kongres se je kot
rdeča nit vlekla zahteva hrva-
ških mladincev, naj tisti mladin-
ski funkcionarji, ki opravljajo

svoje funkcije poklicno, ne bi bi-
li starejši od 2? let. Ker jim za-
hteve ni uspelo vnesti v statut
na komisijah, so jo ponovili tudi
na zadnjem plenarnetn zaseda-
nju. Tudi tam jim ni uspelo, saj
je večina delegatov glasovala
proti hrvaškemu predlogu. Kaj
misliš o njihovi zahtevi?«

»Osebno se z njimi ne strinjam.
Vzroki za to, da je nekdo slab mla-
dinski funkcionar, niso le v staro-
sti. Mislim, da je bilo ozadje tega
predloga predvsem v tem, da se
hrvaški mladinci niso strinjali z
novoizvoljenim predsednikom
predsedstva konference ZSMJ
Draganom Iličem iz Srbije, ki je
star 28 let.«

»Kaj pa sicer meniš o kongresu
jugoslovanske mladine?«

»Mislim, da je bil 11. kongres
ZSMJ slab kongres. Pokazal je,
da imamo v Jugoslaviji osem ra-
zličnih mladinskih organizacij.
Razumel bi, če bi se razlikovale le
v sredstvih za dosego cilja. Toda
mi nimamo tudi skupnega cilja.
Eni si na primer prizadevajo za
tako mladinsko organizacijo, ki '
naj bi bila nekakšna »mladinska
partija«, v Sloveniji si želimo
zgraditi frontno organizacijo mla-
dih, ki naj bi zajemala kar najra-
zličnejše interese mlade generaci-
je. Na zvezni ravni sploh ni jasna
vloga konference ZSMJ in pred-
sednika predsedstva te konferen-
ce in podobno.-«

»Bil si delegat tako na sloven-

skem kot na zveznem kongresu
zveze socialistične mladine. Ka-
ko bi ju primerjal?«

»Čeprav nisem bil preveč nav-
dušen nad novomeškim kongre-
som, sem na njem slišal bistveno
več dobrih razprav kot pa v Beo-
gradu. Žalostno je, da je bilo med
550 referati slišati le kakih 15 kri-
tičnih in res »mladinskih« raz-
piav. Najbolj pa me je motilo go-
vorenje Bogiča Bogičeviča (dose-
danjega predsednika) v imenu
mladih. Ni res, da mladi brezpo-
gojno podpiramo ukrepe ZIS in
pa na primer ljudsko posojilo, o
katerem sploh še ne vemo, kako
naj bi bilo organizirano, mladi pa
naj bi kar podpirali. Povedati mo-
ram tudi, da je bila organizacija
kongresa zelo slaba in da se mi ne
zdi odločitev, da niso vabili prija-
teljskih mladinskih organizacij iz
tujine, prav nič stabilizacdjska.«

Janja Klasinc


